
ZAPISNIK
sa 2. sjednice Upravnog odbora Zagrebačkog karate saveza

održane 01. veijače 2023., Zagreb, Savska cesta 137, s početkom u 16:00 sati

Prisutni članovi UO: Igor Ljubanski, dr. Ljubo Jurčić, Novica Bogdanović, Ana Marija Bujas Čelan,
Vlađislav Veselica.
Odsutni: Viktorija Pihier, Nino Gačeša

Prisutni tajnici: Diana Hećimović, glavna tajnica

Ostali: Slobodan Pupovac (na poziv predsjednika g. Ljubanskog), Alan Avanić

Pređsjednik Saveza, gospodin Igor Ljubanski pozdravio je sve prisutne i zahvalio se što su došli na
drugu sjednicu UO, te konstatirao da postoji kvorum.
Predložio je izrnjenu Dnevnog reda sa dodavanjem točku: Izbor vanjskog stručnog suradnika ZKS-a.
Prijedlogje jednoglasno usvojen.

DNEVNI RED

1. Izbor vanjskog stručnog suradnika ZKS-a

2. Formiranj e komisij a (Sudačka, Natj ecatelj ska, Stručno-trenerska i Lij ečnička te odbora (Para-karate

i Veterani)

3. Članarina za 2023. godinu

4. Odluka o kotizacijama

5. Razno

Adi

Predsjednik ZKS-a, g. I. Ljubanski je predložio da se g. Slobodan Pupovac angažira kao vanjski

stručni suradnik ZKS-a. Nj egove obaveze defrnirat će se ugovorom o dj elu a honorar za obavlj eni

posao u trajanju od 2 mjeseca financirat će se iz donacije privatne firme g. I. Ljubanskog.

Ugovor se sklapa na vrijeme do 1.04.2023.

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Ad2

Formiranje sručnih komisija Saveza

Do sada zaprimijene prijave:

Sudačka: Monika Berulec za predsjednicu te Milan Uzelac i Nediljko Piplica za članove



Natjecateljska: Alan Avanić za predsjednika te Miroslav Vuletić i Martin Primorac za članove

Stručno-trenerska: Ante Čutura i Goran Jajtić

Liiečnička (u prošlom sazivuje nije bib): dr. Martina Kalogjera

Odbor za para-karate: Mihaela Topić za predsjednicu (zamolba da ona predloži ělanove)

Odbor za veterane: Veljko Jukić, Damir Krsnik, Ružica Jurakić Tončić

Predsjednikje predložio na temeiju pristiglih prijava:

a) za Sudačku komisiju Monika Berulec za predsjednicu, Nediljko Piplica i Milan Uzelac za

članove.

Prijedlogje jednoglasno usvojen.

b) za Natjecateljsku komisiju: Alan Avanić za predsjednika te Miro Vuletić i Martin Primorac

za članove.

Prijedbog je jednoglasno usvojen.

c) Predsjednik je predbožio da se odgodi izbor za Stnično trenersku i Liječničku komisiju dok se

ne prikupi dovobjan broj kandidata.

Prijedlogje jednoglasno usvojen.

d) za Odbor za para-karate: Mihaela Topić za predsjednicu te Josip Šteko i Roberta Filipović za

članove.

Prijedlog je jednoglasno usvojen.

e) za Odbor za veterane Veljko Jukić, Damir Krsnik i Ružica Jurakić Tončić.

Prijedlog jejednoglasno prihvaćen.

Ad3

Predsjednik je predbožio da godišnja ělanarina ZKS-u za 2023 .g. iznosi 150,00 eura i rok plaćanja do

15.03.2023. Objasnio je kako klubovi već dovoljno troškova imaju prema nacionalnom savezu stoga je

predbožio nižu članarinu nego što je bila do sada. Prisutni članovi UO su se složili, no gda. Bujas Čelan

je tražila da se produži rok za plaćanje do 31.03.2023. Ostali članovi su se sbožili sa rokom plaćanja do

31.03.2023.

Prijedlogje stavljen na glasanje te je jednoglasno prihvaéen.

Ad4

Predsjednikje predbožio da visina kotizacije za Zagrebačku karate ligu bude 45 eura. Ma Marija Bujas

Čelan je prodbožila da se cijena digne na 50 eura zbog povećanja troškova natjecanja. Glavna tajnica

Hećimovićje objasnila situaciju sa dvoranama i dodatnog troška plaóanja dvorana no ipak sinatra daje

to prevelika cijena za one najmanje kojima je liga i namjenjena. Nakon rasprave zakbjučeno je da je

cijena od 45 eura za tn turnira lige najprihvatljivija. Predsjednik je dao na glasanje prijedlog od 45

eura.

Prijedlog je jednoglasno prihvaáen.

Predsjednikje predbožio da kotizacija za Prvenstvo Zagreba bude 20 eura.

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.



Školsko prvenstvo koje se nije održalo prošle godine predsjednik je dao članovima na razmatranje dali

nam je potrebno to natjecanje te je zamolio prisutnog gospodina Alana Avanića da uputi članove o

pravilima regionalne lige koja je novost od eve godine. Nakon pojašnjenja gospodina Avaniéa

zaključeno je kako će ZKS zbog regionalne lige morati organizirati još 2 dodatna natjecanja stoga je

predsjednik predložio da za ovu godinu izbacimo iz kalendara Prvenstvo učenika osnovnih i srednjih

škola budući da karate nije uvršten u školske sportove koji se boduju za upise u sređnje škole te time

ne pridonosi natjecateljima.

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Predsjednik je predložio za Zagreb karate cup kotizaciju u visini 30 eura pojedinaČno i 30 eura

ekipno.

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

AdS

a) g. Pupovac je sugerirao da se ovogodišnji Zagreb karate cup posveti nedavno preminulom dr.

Eminu Topiću, kao što je 201 9.g. posvećen preminulom g. Nikoli Putniku.

Predsjednik se osvrnuo na nedavno preminulog doktora Topiča te predložio da ove godine Zagreb

karate cup bude posvećen preminulom doktoru Topiću.

Prijedlogje jednoglasno usvojen.

a) G. Bogdanović je predložio kako bi se eve godine trebao vratiti Karate kamp u Loparu, te istaknuo

povoljnost araiižmana koji nudi hotel. Skrenuo je pažnju na potrebe pravovremenog informiranja

klubova kao i angažman eke pronalaska trenera koji će sudjelovati na Kampu. Predsjednikje prihvatio

sugestiju I pozvao g. Bogdanovića da pošalje pismenu informaciju o uvjetima Kampa na ZKS.

Sjednicaje završila u 17:00 sati.

Diana Hećimović Igor Ljubanski
Zapisničar Predsjednik . grebaČkog ale saveza


